

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MEDITERRANEAN TOURISM INVESTMENT Date: 10-12-2025 02:28:02 PM	السادة هيئة الوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البحر المتوسط للاستثمارات السياحية التاريخ: PM 02:28:02 2025-12-10
The Extraordinary General Assembly Meeting of MEDITERRANEAN TOURISM INVESTMENT was held on 12:00 On 10-12-2025 at Conference Meeting (ZOOM). The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 90%.	عقدت الهيئة العامة لشركة البحر المتوسط للاستثمارات السياحية بتاريخ 10-12-2025 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في (ZOOM) بواسطة الاتصال الالكتروني المرئي والمسنود وبنسبة حضور 90%.
<b>Subject: Other</b>	<b>الموضوع: آخر</b>
The attendees unanimously approved the offsetting of the accumulated losses as of December 31, 2024, amounting to 592,756 JD , from the share premium balance of 63,624 JD and from the statutory reserve balance of 4,797,497 JD . This will result in the accumulated losses balance being zero, the share premium balance being zero, and the statutory reserve balance being 4,268,365 JD by the end of 2024	تمت الموافقة بإجماع الحضور على اطفاء رصيد الخسائر المترادفة كما هي في 31/12/2024 والبالغة 592,756 دينار من رصيد علاوة الاصدار البالغ 63,624 دينار و من رصيد الاحتياطي الإجباري البالغ 4,797,497 دينار ، ليصبح رصيد الخسائر المترادفة صفر ، ورصيد علاوة الاصدار صفر ، ورصيد الاحتياطي الإجباري 4,268,365 دينار لنهاية عام 2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Al Balboul	وتفضليوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Al Balboul